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Protokół nr 22/2022 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 11 kwietnia 2022 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość) 

 

Czas trwania posiedzenia 12.00 – 12.10. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Lidia Stolarska   – Członek Komisji 

4. Jan Gaj    – Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia online stanowi 

załącznik  nr 1  do protokołu.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

Anna Dobecka – Pracownik Wydziału Oświaty i Sportu.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, 

który po sprawdzeniu obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 21/2022 z posiedzenia Komisji. 

4. Analiza remontów i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w 2021 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 21/2022 z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 21/2022 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 



 2 

Ad 4. Analiza remontów i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w 2021 r. 
 

Anna Dobecka – Pracownik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła analizę remontów i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w 2021 r. 

Analiza stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja:  
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Czy wszystkie remonty zaplanowane w 2021 r. zostały wykonane i czy środki 

finansowe były wystarczające, czy z czegoś trzeba było zrezygnować?  
 

Anna Dobecka – Pracownik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Zaplanowaliśmy tyle remontów i inwestycji na ile wystarczyło środków. Te remonty            

i inwestycje, które były zaplanowane zostały realizowane.  
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuje również za tą analizę. Wrażanie tutaj robią wydatki i zakupy inwestycyjne,            

a szczególnie kwoty przeznaczone na termomodernizację Szkoły Podstawowej nr 8 

oraz przedszkola „Stokrotka”. Cieszy to, że duże środki zostały pozyskane z funduszy 

unijnych.   
 

Innych pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

/-/ Waldemar Wąśniewski 

 
Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 

 

 

 


